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PROTOKÓ Nr LXI/23

Z Sesji Rady Gminy Ciechanów w dniu 27 wrzenia 2023 roku w lokalu Urzdu Gminy 
Ciechanów.

 

W Sesji uczestniczyo 14 radnych na stan 15 radnych.

Ponadto udzia w Sesji wzili:

1.      Pan Stefan Pawowski – Wójt Gminy

2.       Pani Wioletta Kujawa – Skarbnik Gminy

3.      Pani Iwona ukaszewska – Kierownik GOPS

4.       Pan Krzysztof Gowacki - Kierownik Referatu Rozwoju, Inwestycji i Zamówie 

Publicznych 

5.       Pani Dorota Filipowicz - Inspektor ds. kadr i archiwum zakadowego (zastpujca 
obowizki Sekretarza Gminy)

6.      Pani Malwina Kiersikowska – Adwokat

7.      Pan Sawomir Rudnicki – Radny Powiatu Ciechanowskiego



 

Przebieg obrad:

Obrady otworzy Pan Eugeniusz Olszewski – Przewodniczcy Rady Gminy Ciechanów. Powita
wszystkich obecnych oraz stwierdzi quorum wadne do podejmowania prawomocnych uchwa.

Przewodniczcy poinformowa o wniosku Wójta o wprowadzenie do porzdku obrad 

projektu uchway w sprawie reparacji, odszkodowa i zadouczynienia z tytuu strat, jakie Polska 

poniosa z powodu napaci Niemiec oraz póniejszej okupacji w gminie Ciechanów.

Rada Gminy jednomylnie przyja porzdek obrad. 

Przewodniczcy Rady przedstawi porzdek obrad wraz z wprowadzonymi zmianami:

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum.

2. Wnioski i uwagi do protokoów z poprzedniej Sesji.

3. Rozstrzygnicie konkursu na najadniejsz posesj w gminie Ciechanów.

4. Sprawozdanie z dziaalnoci midzysesyjnej Wójta.

5.      Wypowiedzi radnych gminy.

6. Wypowiedzi i zapytania sotysów.

7. Podjcie uchway w sprawie przystpienia jako Partner do realizacji projektu 
"Pomagamy osobom niesamodzielnym" w ramach Regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa Mazowieckiego na lata 2014-2020 wspófinansowanego ze 
rodków Europejskiego Funduszu Spoecznego.

8. Podjcie uchway w sprawie przystpienia jako Partner do realizacji projektu "wietlica 
pena radoci - wsparcie PCK dla dzieci i modziey" w ramach Regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa Mazowieckiego na lata 2014-2020 wspófinansowanego ze 
rodków Europejskiego Funduszu Spoecznego.

9. Podjcie uchway w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 
Ciechanów.

10. Podjcie uchway w sprawie zmian w uchwale budetowej Gminy Ciechanów na rok 2023.

11. Podjcie uchway w sprawie przyjcia Strategii Rozwoju Gminy Ciechanów do roku 2030.

12. Podjcie uchway w sprawie wyraenia zgody na wspódziaanie i zawarcie midzygminnego 
porozumienia pomidzy Gmin Ciechanów a Gmin Regimin, którego przedmiotem jest 
realizacja zadania inwestycyjnego „Przebudowa drogi Chruszczewo ul. Bukowa – 
Gorysze gm. Ciechanów”.



13. Podjcie uchway w sprawie nadania nazw ulic w miejscowociach Nuewo i Bielin.

14. Podjcie uchway w sprawie wyraenia zgody na sprzeda niezabudowanych nieruchomoci 
gruntowych pooonych w obrbie Ujazdówek gminy Ciechanów.

15. Podjcie uchway w sprawie powoania zespou do wyboru awników.

16. Podjcie uchway w sprawie reparacji, odszkodowa i zadouczynienia z tytuu strat, jakie 
Polska poniosa z powodu napaci Niemiec oraz póniejszej okupacji w gminie Ciechanów

17. Wolne wnioski i zapytania.

18. Odpowiedzi na pytania i wnioski.

19. Zamknicie obrad.

Ad. 2 Wnioski i uwagi do protokou z poprzedniej Sesji

 Brak.

Ad. 3 Rozstrzygnicie konkursu na najadniejsz posesj w gminie Ciechanów.

Pan Wójt poinformowa, e w tegorocznej edycji konkursu zgosio si 6 wacicieli posesji, 
nastpnie przedstawi laureatów konkursu. Wyrónienie otrzymali: Radosaw Osiecki, Olga 
Wrzosek oraz Piotr Rutkowski. III miejsce i nagrod w wysokoci 500 z otrzyma Mirosaw 
Kalinowski, II miejsce i nagroda w wysokoci 700 z przypada Marzenie Gadomskiej, za I 
miejsce i nagrod w wysokoci 1000 z zdobya Monika Pitkowska. Pan Wójt wraz z 
Przewodniczcym RG zoyli wszystkim uczestnikom gratulacje oraz wrczyli kompozycje 
kwiatowe.

Ad. 4 Sprawozdanie z dziaalnoci midzysesyjnej Wójta.

Pan Wójt poinformowa, e ostatnia Sesja RG odbya si 10 sierpnia. W tym czasie odbyo si w 
gminie Ciechanów wiele imprez kulturalnych, min., Narodowe Czytanie” pod patronatem 
Pary Prezydenckiej. W naszej Gminie odbyo si w Chotumiu – zorganizowane przez Gminn 
Bibliotek jak równie w Klubie Seniora w Gumowie. 1 wrzenia br. Seniorzy z Klubu Seniora 
w Gumowie uczcili 84 rocznic wybuchu II Wojny wiatowej poprzez piew pieni 
patriotycznych. Lokalna Grupa Dziaania zorganizowaa kino plenerowe w Ujazdówku. Gówn 
imprez gminn w tym okresie byy Gminne Doynki w Rydzewie, które cieszyy si duym 
zainteresowaniem. W tym miejscu Pan Wójt podzikowa wszystkim zaangaowanym w 
organizacj Doynek: pracownikom Urzdu Gminy, Straakom OSP z terenu Gminy, Koom 
Gospody Wiejskich oraz Klubowi Senior + z Gumowa. Pan Wójt przedstawi koszty 
organizacji Doynek: koszt cakowity – 78 346,00 z, rodki pozyskane – 39 450,00 z, rodki wasne 
– 38 896 z. Pan Wójt porówna koszty organizacji Doynek z organizacj imprezy ,,Dolina w. 
Mikoaja” (kwota ponad 58 000,00 z).



Pan Wójt poinformowa, e w trakcie doynek dla OSP Rydzewo zosta przekazany samochód z 
podnonikiem – jest to znaczce wzmocnienie nie tylko moliwoci bojowych OSP Rydzewo, ale 
równie zwiksza moliwoci stray na terenie caego powiatu. Stao si to moliwe dziki przychylnoci 
i osobistej decyzji ministra Macieja Wsika, który nie móg osobicie przekaza ww. samochodu. 
Do takiego spotkania doszo w tygodniu po Doynkach, zarówno w OSP Rydzewo jak i w OSP 
Gski i Moda. W wyniku rozmów pojawia si szansa na pozyskanie dodatkowych rodków na 
wyposaenie jednostek.

Pan Wójt poinformowa o zakoczonych inwestycjach oraz tych, które s w trakcie realizacji:

- zakoczona zostaa wymiana opraw owietlenia w SP w Gumowie i Urzdzie Gminy – 
inwestycja w 90% zostaa sfinansowana ze rodków pozyskanych z WFOiGW,

- trwa inwestycja w 8 lokalizacjach montau owietlenia ulicznego – zadanie jest finansowane 
ze rodków ,,Polski ad”,

- zostaa zakoczona inwestycja drogowa Kownaty-Pieki Niechodzkie – inwestycja bya czciowo 
sfinansowana ze rodków FOGR,

- realizowane s inwestycje z funduszu soeckiego min. owietlenie solarne w poszczególnych 
soectwach,

- trwaj prace przy realizacji inwestycji wodocigowych,

- 25.09. br. zostaa podpisana umowa na remont ul. Mynarskiej w Chruszczewie- kwota 
pozyskanego wsparcia ok. 800 000,00 z z RFDS,

- zostaa podpisana umowa na remont wietlicy w Niechodzinie,

- 26.09.br. otrzymalimy wsparcie finansowe, kolejne z RFDS na zadanie ,,Poprawa 
bezpieczestwa niechronionych uczestników ruchu” na przebudow ul. Sonecznej w 
Chruszczewie – 80% kosztów kwalifikowanych tj. 528 000,00 z.



Pan Wójt poinformowa, e 15 wrzenia br. Gmina otrzymaa w ramach Rzdowego Programu 
Inwestycji Strategicznych ,,Polski ad” dla terenów po PGR-owskich kwot wsparcia 5 mln z 
na drog Gorysze – Chruszczewo wraz z ul. Bukow. Jest to odcinek ponad 2,2 km o szer. 5,5 z 
cigiem pieszo-rowerowym. Pan Wójt poinformowa take o zoonych wnioskach zarówno do 
Wojewody jaki i RPIS ,,Polski ad”. Pan Wójt odniós si do pozyskanych rodków w wysokoci 5 
mln z na tereny po PGR-owskie – gdy próbowa dowiedzie si czy w Gminie Ciechanów s 
tereny po PGR-owskie, pracownicy merytoryczni nie potrafili udzieli takiej informacji. 
Pierwszy program dla gmin po PGR-owskich by ju w 2021 r., by to program dla szkó, dla 
dzieci - w trakcie pandemii COVID mona byo pozyska sprzt komputerowy do nauki zdalnej. 
Drugi nabór z tego programu by w 2022 r. na dowolne inwestycje, w obu przypadkach 
Gmina nie skorzystaa z moliwoci pozyskania rodków. Pan Wójt dla przykadu porówna gmin 
Baboszewo, która skorzystaa z powyszych programów.

Pan Wójt poinformowa, e 13 wrzenia mino 6 miesicy, jak zosta powoany przez Premiera 
Rzdu RP Mateusza Morawieckiego na funkcj Wójta Gminy Ciechanów, za 29 wrzenia minie 
6 m-cy od dnia, kiedy Rada Gminy przeduya powysze stanowisko do koca kadencji, tj. do 
kwietnia 2024 r. Poinformowa, e gównym celem i planem byo pozyskanie jak najwikszej iloci 
rodków zewntrznych na inwestycje gminne. W zwizku z tym przedstawi zestawienie 
pozyskanych rodków zewntrznych: w latach 2016-2022 Gmina pozyskaa wszystkich rodków 
zewntrznych- 10.901.340,00 z (rocznie ok. 1.557.334,00 z). w okresie od marca do wrzenia 
rodki pozyskane cznie 8.053.914, 00 z.

Ad. 5 Wypowiedzi radnych gminy.

Radny Jezierski w imieniu wasnym jak i mieszkaców podzikowa za tak due rodki pozyskane 
z zewntrz na remonty ulic w Chruszczewie – ul. Mynarska i ul Soneczna i budow drogi 
Chruszczewo – Gorysze wraz z ul. Bukow w Chruszczewie.

Radny Nowakowski, w imieniu Komisji Budetowej, pogratulowa i podzikowa za wspania 
prac. Jednoczenie zwróci si o budow drogi Nuewo – Bielin.

Radny Kalman zapyta, czy prawd jest, e w ubiegym tygodniu doszo do incydentu, 
polegajcego na wtargniciu pewnego osobnika do budynku Urzdu Gminy, przed godzin ósm, 
gdy drzwi wejciowe byy jeszcze zamknite? Podobno ów osobnik wdar si przez garae, piwnice 
i na parter, gdzie zosta zauwaony. Zapyta si Wójta czy zna blisze okolicznoci tego zdarzenia? 
Zapyta, czy ustalono tosamo tego osobnika, jeli tak, to prosi o podanie nazwiska (…) Jakie s 
konsekwencje takiego wyczynu i czy ustalono powód tak osobliwych odwiedzin? Jeli jest to 
plotka, to zwróci si o zdementowanie.

Radny Kalman zwróci si do Pana Przewodniczcego z prob o odniesienie si do wypowiedzi w 
radio – 21 sierpnia wyemitowana zostaa przez Radio Rekord audycja, która nosi tytu w 
Internecie ,,Marek Kiwit.ostatni bd pierwszymi”. Radny Kalman zacytowa wypowiedzi M. 
Kiwita dotyczce Przewodniczcego Rady Gminy.



Przewodniczcy Rady Gminy odpowiedzia, e zna tre tego zapisu oraz e odbya si z Panem 
Wójtem (M. Kiwitem) rozmowa na ten temat i pewne rzeczy zostay wyjanione. Doda, e uwaa 
temat za zamknity.

Pan Wójt odpowiedzia Radnemu, i rzeczywicie taka sytuacja miaa miejsce, doda, e nazwisko 
pado wielokrotnie i nie sposób si nie domyle o kogo chodzi, sprawa za dotyczy bardziej 
kultury osobistej ni wybryk karalny.

Ad. 6 Wypowiedzi i zapytania sotysów.

Sotys Woli Pawowskiej zapyta Pana Wójta czy zosta zoony wniosek do sdu w sprawie 
zasiedlenia dziaki w Woli Pawowskiej?

Sotys z Gsek zapyta, czy dojdzie do skutku kanalizacja w Gskach i czy bdzie kursowa 
autobus do Gsek?

Ad. 7 Podjcie uchway w sprawie przystpienia jako Partner do realizacji projektu 
"Pomagamy osobom niesamodzielnym" w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Mazowieckiego na lata 2014-2020 wspófinansowanego ze rodków 
Europejskiego Funduszu Spoecznego.

Pani Kierownik GOPS poinformowaa, e projekt uchway by omawiany na Komisjach, dodaa, 
e kwota podana w projekcie uchway, dotyczy dwóch gmin: Gminy Wiejskiej Ciechanów i 
Miasta Ciechanów. Pani Kierownik przedstawia ww. projekt uchway.

Rada Gminy Ciechanów w gosowaniu jawnym podja uchwa w sprawie przystpienia jako 
Partner do realizacji projektu "Pomagamy osobom niesamodzielnym" w ramach 
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Mazowieckiego na lata 2014-2020 
wspófinansowanego ze rodków Europejskiego Funduszu Spoecznego stosunkiem gosów:

Za – 13 gosów

Wstrzymao si – 1

Ad. 8 Podjcie uchway w sprawie przystpienia jako Partner do realizacji projektu "wietlica 
pena radoci - wsparcie PCK dla dzieci i modziey" w ramach Regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa Mazowieckiego na lata 2014-2020 wspófinansowanego ze 
rodków Europejskiego Funduszu Spoecznego.



Pani Kierownik GOPS poinformowaa, e podobnie, jak w latach poprzednich, Gmina Wiejska 
Ciechanów przystpowaa jako Partner realizowanych przez PCK. W tym roku równie PCK 
zwróci si o przystpienie jako Partner do ww. projektu. Pani Kierownik przedstawia ww. 
projekt uchway.

Rada Gminy Ciechanów w gosowaniu jawnym podja uchwa w sprawie przystpienia jako 
Partner do realizacji projektu "wietlica pena radoci - wsparcie PCK dla dzieci i modziey" w 
ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Mazowieckiego na lata 2014-
2020 wspófinansowanego ze rodków Europejskiego Funduszu Spoecznego stosunkiem gosów:

Za – 13 gosów

Wstrzymao si – 1

Ad. 9 Podjcie uchway w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 
Ciechanów.

Pani Skarbnik przedstawia projekt uchway w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ciechanów. 

Poinformowaa, e oprócz zmian ujtych w projekcie uchway, 

które byy omówione na posiedzeniach Komisji, zostay 

wprowadzone zmiany i wynikaj min. z otrzymanego 

dofinansowania w ramach szóstej edycji Polskiego adu na 

kwot 5 mln z na budow drogi Chruszczewo-Gorysze wraz z 

rozbudow ul. Bukowej w Chruszczewie oraz rodki wasne 

500 000,00 z (zadanie wieloletnie, w WPF przeoone na 2024 

r.), zmiany 63 000,00 z dotycz ul. Chruszczewskiej w 

Chruszczewie a nie ul. Bukowej.

Rada Gminy Ciechanów w gosowaniu jawnym jednomylnie podja uchwa w sprawie zmian w 
Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ciechanów.



Ad. 10 Podjcie uchway w sprawie zmian w uchwale budetowej Gminy Ciechanów na rok 
2023.

Pani Skarbnik przedstawia projekt uchway w sprawie zmian w uchwale budetowej Gminy 
Ciechanów na rok 2023. Poinformowaa, e oprócz zmian ujtych w projekcie uchway 
budetowej, które byy omówione na posiedzeniach Komisji, zostay wprowadzone zmiany, 
które byy przedstawione przy zmianach WPF.

Radny Jezierski zwróci si do Pani Skarbnik o szczegóowe wyliczenie windy w Rydzewie na 
najblisze posiedzenie Komisji lub Sesji.

Pani Skarbnik odpowiedziaa, e zadanie zwizane z wind dopiero zostao wprowadzone i nie 
poczynilimy jeszcze adnych wydatków.

Rada Gminy Ciechanów w gosowaniu jawnym jednomylnie podja uchwa w zmian w uchwale 
budetowej Gminy Ciechanów na rok 2023.

Ad. 11 Podjcie uchway w sprawie przyjcia Strategii Rozwoju Gminy Ciechanów do roku 
2030.

Pani Dorota Filipowicz poinformowaa, e Strategia bya omówiona szczegóowo na 
posiedzeniach Komisji, na pytania byy udzielone odpowiedzi.

Rada Gminy Ciechanów w gosowaniu jawnym jednomylnie podja uchwa w sprawie przyjcia 
Strategii Rozwoju Gminy Ciechanów do roku 2030.

Ad. 12 Podjcie uchway w sprawie wyraenia zgody na wspódziaanie i zawarcie 
midzygminnego porozumienia pomidzy Gmin Ciechanów a Gmin Regimin, którego 
przedmiotem jest realizacja zadania inwestycyjnego „Przebudowa drogi Chruszczewo ul. 
Bukowa – Gorysze gm. Ciechanów”.

Pan Wójt poinformowa, e projekt uchway by omówiony na posiedzeniach Komisji.

Poinformowa, e wspólne porozumienie Gminy Ciechanów i Gminy Regimin dotyczy 
drogi gminnej w m. Chruszczewo Gorysze oraz fragment drogi relacji Chruszczewo – 
Gorysze o dugoci ok. 43 m.b., obrb Pawówko. Droga ta przebiega przez teren Gminy 
Regimin. Doda, e Rada Gminy Regimin podja ju stosown uchwa.

Rada Gminy Ciechanów w gosowaniu jawnym jednomylnie podja uchwa w sprawie
wyraenia zgody na wspódziaanie i zawarcie midzygminnego porozumienia pomidzy Gmin 
Ciechanów a Gmin Regimin, którego przedmiotem jest realizacja zadania inwestycyjnego 
„Przebudowa drogi Chruszczewo ul. Bukowa – Gorysze gm. Ciechanów”.

Ad. 13 Podjcie uchway w sprawie nadania nazw ulic w miejscowociach Nuewo.

Pani Bogumia Gobiowska poinformowaa, e spoeczno soectwa Nuewo, reprezentowana przez 
Pani Sotys, wystpia za porednictwem Wójta do Rady Gminy z wnioskiem o wprowadzenie na 
obszarze soectwa nazw ulic. Dodaa



, e nadanie nazw ulicom w miejscowoci Nuewo ma na celu wprowadzenie adu przestrzennego, 
który uatwi identyfikacj przestrzenn budynków. 

Rada Gminy Ciechanów w gosowaniu jawnym jednomylnie podja uchwa w sprawie
nadania nazw ulic w miejscowociach Nuewo.

Ad. 14 Podjcie uchway w sprawie wyraenia zgody na sprzeda niezabudowanych 
nieruchomoci gruntowych pooonych w obrbie Ujazdówek gminy Ciechanów.

Pani Bogumia Gobiowska przedstawia projekt uchway. Poinformowaa, e przedmiotem 
niniejszej uchway jest wyraenie zgody na zbycie niezabudowanych nieruchomoci 
gruntowych, oznaczonych w ewidencji gruntów i budynków jako dziaki ewidencyjne numer 
176/3 o powierzchni 0,1493 ha, 178/3 o powierzchni 0,1394 ha, 178/4o powierzchni 0,1321 ha, 
178/5 o powierzchni 0,1230 ha, 178/6 o powierzchni 0,1157 ha, pooonych w obrbie Ujazdówek 
gminy Ciechanów. Zgodnie z zapisami miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
wsi Ujazdówek ww. nieruchomoci stanowi teren projektowanej zabudowy mieszkaniowej 
jednorodzinnej. Nieruchomoci zostan sprzedane w trybie okrelonym w ustawie 
o gospodarce nieruchomociami a ich cena ustalona zostanie w oparciu o operat szacunkowy, 
okrelajcy ich warto rynkow zgodnie z przepisami ww. ustawy. Dodaa, e w zwizku z 
koniecznoci pozyskania rodków finansowych w celu realizacji budetu Gminy Ciechanów 
obcionego podjciem wielu inwestycji drogowych, jak równie duym zainteresowaniem osób 
fizycznych zakupem dziaek budowlanych na terenie gminy Ciechanów, zasadne jest 
przeznaczenie przedmiotowych nieruchomoci do sprzeday

Rada Gminy Ciechanów w gosowaniu jawnym podja uchwa w sprawie wyraenia zgody na 
sprzeda niezabudowanych nieruchomoci gruntowych pooonych w obrbie Ujazdówek gminy 
Ciechanów stosunkiem gosów:

Za – 13 gosów

Przeciw – 1

Ad. 15 Podjcie uchway w sprawie powoania zespou do 

wyboru awników.

Dorota Filipowicz poinformowaa, e projekt uchway w sprawie powoania zespou do wyboru 
awników by omawiany na posiedzeniach Komisji. W skad zespou zostali powoani:

- Konrad Jezierski – Przewodniczcy Zespou,



- Robert Truszczyski – Czonek Zespou,

- Zygmunt Skakowski – Czonek Zespou,

- Janusz Lazarski – Czonek Zespou,

- Grayna Ostrowska – Czonek Zespou.

Rada Gminy Ciechanów w gosowaniu jawnym jednomylnie podja uchwa w sprawie 
powoania zespou do wyboru awników.

Ad. 16 Podjcie uchway w sprawie reparacji, odszkodowa i zadouczynienia z tytuu strat, jakie 
Polska poniosa z powodu napaci Niemiec oraz póniejszej okupacji w gminie Ciechanów.

Pan Wójt poinformowa o pimie, które wpyno od Wojewody Mazowieckiego w sprawie 

podjcia uchway/ stanowiska przez Rady Gmin w sprawie reparacji, odszkodowań i 
zadośćuczynienia z tytułu strat, jakie Polska poniosła z powodu napaści 
Niemiec. Pan Wójt odczytał pismo oraz projekt uchway w sprawie reparacji, 
odszkodowa i zadouczynienia z tytuu strat, jakie Polska poniosa z powodu napaci Niemiec oraz 
póniejszej okupacji w gminie Ciechanów.

Rada Gminy Ciechanów w gosowaniu jawnym podja uchwa w sprawie reparacji, 
odszkodowań i zadośćuczynienia z tytułu strat, jakie Polska poniosła z powodu 
napaści Niemiec oraz późniejszej okupacji w gminie Ciechanów stosunkiem gosów:

Za – 9 gosów

Wstrzymao si – 5

Ad. 17 Wolne wnioski i zapytania.

Brak.

Ad. 18 Odpowiedzi na pytania i wnioski.

Pan Wójt poinformowa, e odnonie drogi Nuewo – Bielin, 

gdyby odpowiednia dokumentacja powstaa wczeniej, to to ta 

realizacja ju by miaa miejsce. Powiedzia, e nie mona 

wystpowa do Starostwa o decyzj budowlan, skadajc wniosek 



na remont chcc wykona przebudow. Poprawna dokumentacja 

jest tworzona, w momencie, gdy bdzie ju gotowa, bd moliwoci 

pozyskanie rodków zewntrznych, jeli nie bdzie rodków 

zewntrznych, wówczas bdziemy si stara o zrealizowanie 

zadania z wasnych rodków. 

Odnonie zapytania Pana Sotysa z Woli Pawowskiej – 

procedura zostaa rozpoczta, jest zbierana dokumentacja. 

Odnonie zapytania Pana Sotysa z Gsek – dokumentacja 

projektowa na kanalizacj w Gskach jest w trakcie 

opracowywania. Doda, e cznie jest przygotowywanych 13 

projektów wodno-kanalizacyjnych, by by gotowym na 

inwestycje, doda, e na powysze równie zostay zoone wnioski o 

pozyskanie rodków zewntrznych.

Odnonie zapytania Pana Sotysa z Gsek – zostao wysane 

stosowne pismo, czekamy na odpowied.

Radny Petrykowski zapyta odnonie autobusów, przypomnia, 

e wraz z Radnym Jezierskim, skada wniosek.

Pan Wójt odpowiedzia, e w tej sprawie równie zostao zoone 

odpowiednie pismo.

Radny Lazarski zapyta, kiedy zostanie przywrócony ad z 

owietleniem ulicznym? Przypomnia, e Radni ustalili godziny 

wiecenia lamp, poda przykad Gsek, e w tej miejscowoci lampy 

gasn o ustalonej godzinie, natomiast wzdu drogi powiatowej 



wiec ca noc.

Pan Wójt zgodzi si z wypowiedzi Radnego. Poinformowa, e 

obecnie jest gboka reorganizacja Wydziau Inwestycji, jest 

nowy Kierownik, który musi zbudowa sobie nowy zespó ludzi 

kompetentnych.

Ad. 19 Zamknicie obrad.

Przewodniczcy Rady Gminy podzikowa wszystkim za przybycie i zamkn LXI Sesj Rady 

Gminy Ciechanów.

 

   Protokoowaa                                                                        Przewodniczcy Rady Gminy

  Magorzata Sochacka                                                             Eugeniusz Olszewski

 

 

 

 


